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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Khashayar Farmanbar (S)

2021/22:712 Elpriserna över tid 

När elräkningen nu kommer för december är det många hushåll som fått sig en 
chock. Rekordhöga elpriser har lett till att många villa- och husägare har fått en 
elräkning på tusentals kronor mer än i fjol. 

Bristen på gas i Europa, överföringssvårigheter mellan elområden i Sverige och 
att vindkraften inte kunnat leverera de kallaste dagarna har skapat enorma 
problem på elmarknaden. Många experter pekar även på att det här är något vi 
kommer att behöva vänja oss vid och att priserna över lång tid framåt kommer 
att förbli extremt volatila. 

Volatila elpriser blir en stor konkurrensnackdel för svensk del, och åtgärder 
måste därför vidtas. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Khashayar Farmanbar:

 

Vilka initiativ avser statsrådet att ta för att långsiktigt förse landet med elpriser 
som är såväl konkurrensmässiga för företagen som humana för hushållen?

………………………………………

Ann-Charlotte Hammar Johnsson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-01-11
Besvaras senast
2022-01-19 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


